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Zápis z konference severo�eského svazu házené  
konané dne 28. února 2009 v restauraci „Sportbar“ v Ústí nad Labem 

Program jednání oblastní konference sv� SH 

  1. Zahájení jednání 
  2. Ustavení pracovního p�edsednictva a mandátové komise oblastní konference 
  3. Zpráva mandátové komise 
  4. Schválení programu jednání oblastní konference
  5. Schválení jednacího �ádu oblastní konference 
  6. Zpráva o �innosti Severo�eského svazu házené za rok 2008 
  7. Zpráva o hospoda�ení Severo�eského svazu házené za rok 2008 
  8. Návrh rozpo�tu Severo�eského svazu házené na rok 2009 
  9. Diskuse ke zpráv� o �innosti VV Severo�eského svazu házené a hospoda�ení za rok 2008 a  
      k návrhu rozpo�tu na rok 2009 
10. Odsouhlasení kooptovaného �lena Výkonného výboru Severo�eského svazu házené –  
      p�edsedy Sout�žní komise a p�edseda Komise mládeže a trenérsko-metodické 
11. Schválení struktury VV sv� SH pro nové volební období od roku 2010 do 2014. 
12. Schválení oblastní kandidátní listiny do funkcí VV �SH pro volební konferenci, která se bude  
      konat 27. 6. 2009 
13. Vystoupení zástupce �eského svazu házené 
14. Všeobecná diskuse 
15. Návrh usnesení konference Severo�eského svazu házené a jeho schválení 
16. Záv�r jednání 

  1. Zahájení jednání 
      Zahájení provedl p�edseda VV sv� SH p. Ji�í Höbelt v 10,40 hod. a p�ivítal hosty a všechny  
      p�ítomné delegáty. Konstatoval, že materiály pro jednání konference sv� SH byli do 
oddíl�/klub� zaslány e-mailovou poštou i poštou v obálkách. 

  2. Ustavení pracovního p�edsednictva a mandátové komise oblastní konference 
      Do pracovního p�edsednictva, které dle návrhu jednacího �ádu budou vykonávat zárove�  
      návrhovou komisi jsou navrženi: 
     p. Stanislav Svoboda, p. Ing. Ju�ina a p. Ji�í Höbelt. 
     Do mandátové komise jsou navrženi: pí. Jana Sochorová, p. Stanislav Schwarz a p. Martin  
     Vágner, který návrh odmítl. Dále byl navržen p. Petr Pešek. 
     Delegáti odsouhlasili pracovní p�edsednictvo ve složení: p. Stanislav Svoboda, p. Ing. Ju�ina a  
     p. Ji�í Höbelt. 
     Delegáti odsouhlasili mandátovou komisi ve složení: pí. Jana Sochorová, p. Stanislav Schwarz  
     a p. Petr Pešek. 

  3. Zpráva mandátové komise 
      Mandátová komise seznámila p�ítomné z ú�astí: 
      Konference se zú�astnilo 17 delegát� z celkového po�tu pozvaných 20ti oddíl� tj. 85%,  
      5 �len� VV sv� SH, sekretá� sv� SH a 2 hosté. 
      Nezú�astnily se oddíly: DHK Baník Most (bez omluvy), HC Severka Ústí n.L. (bez omluvy) a     
      Loko Louny(omluven). 
      Konference je usnášeníschopná. 
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  4. Schválení programu jednání oblastní konference
      Do p�edloženého programu byl dopln�n do bodu 10 následující text „… a p�edsedy Komise 
mládeže a trenérsko-metodické.“ Delegáti konference p�edložený program konference 
odsouhlasili. 

  5. Schválení jednacího �ádu oblastní konference 
      Do p�edloženého Návrhu jednacího �ádu byl dopln�n do �lánku II., bodu 3. následující text „   
      … pokud je konference usnášeníschopná.“ Delegáti konference p�edložený jednací �ád  
      odsouhlasili. 

  6. Zpráva o �innosti Severo�eského svazu házené za rok 2008 
      Zprávu o �innosti VV sv� SH p�ednesl p�edseda p. Ji�í Höbelt. V pr�b�hu �tení zprávy  
      požádal konferenci z d�vod� indispozice, aby zprávu p�e�etl p. Ing. Radosta a aby dále vedl 
jednání konference. 
      V úvodu zprávy byli p�ítomní seznámeni se spln�ním uložených úkol� VV sv� SH minulou  
      konferencí sv� SH konané v únoru 2008: 
 - hospoda�ení za r. 2007 a rozpo�et na r. 2008 byl oddíl�m rozeslán 
 - seminá� organiza�ních pracovník� oddíl�/klub� se uskute�nil v �ervenci r. 2008, na  

  kterém byli p�ítomní seznámení mimo jiné s novými legislativními p�edpisy �SH  
  zástupci �SH p. Ing. Jakubem a p. Svobodou 

 - oddíly byly informovány o grantech v r. 2008, ale oddíly je nevyužily 
 - neú�ast na konferencích sv� SH a �SH byla projednána na jednání VV sv� SH, ale  
              oddíly nebyly za neú�ast postihovány, protože ú�ast není povinnost, ale právo každého  
              oddílu 
      Z jednání VV sv� SH jsou po�izovány zápisy, které jsou oddíl�m/klub�m rozesílány  
      e-mailovou poštou a jsou zve�ejn�ny i internetových stránkách sv� SH. Ve zpráv� byla stru�n�  
      zhodnocena i �innost jednotlivých komisí sv� SH a byl kritizován p�ípad dodate�ného 
p�ihlášení a následné vylou�ení družstva mlž. HSK Tyg�i Ústí n.L. do sout�že Severo�eské ligy 
mladších žák�. 

  7. Zpráva o hospoda�ení Severo�eského svazu házené za rok 2008 
      P�edsedkyn� Ekonomické komise seznámila p�ítomné s hospoda�ením za rok 2008, které bylo  
      zasláno oddíl�m/klub�m zárove� s materiály pro jednání konference. Podrobn� vysv�tlila  
      �ástky za cestovné a položky VV sv� SH. 

  8. Návrh rozpo�tu Severo�eského svazu házené na rok 2009 
      P�edsedkyn� Ekonomické komise seznámila p�ítomné s rozpo�tem na rok 2009, které bylo  
      zasláno oddíl�m/klub�m zárove� s materiály pro jednání konference. Podrobn� vysv�tlila  
      n�které �ástky rozpo�tu �ástky poukázané v prosinci r. 2008 za individuální startovné. 

  9. Diskuse ke zpráv� o �innosti VV Severo�eského svazu házené a hospoda�ení za rok 2008  
      a k návrhu rozpo�tu na rok 2009 
      p. Ing. Dufek – WHC Ústí n.L. 

- p�íjmy z pokut nejsou plánovány, VV sv� SH uvažuje o bezchybné práci oddíl�
       - KM sv� SH by m�la zpracovat návrhy na využití finan�ních prost�edk� za individuální  

  startovné pro mládež 
        

      p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
- p�íjem z pokut nem�že být plánován v rozpo�tu, protože VV sv� SH a komise neplánuje     
  p�edem trestání oddíl�

       p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
 - dotaz zda byly dotace od �SH ur�eny cílové �ástkami na jednotlivé akce anebo je  

  rozd�luje VV sv� SH 

       p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
 - na jednání p�edsed� oblastí na �SH bylo oznámeno, že bude zpracována sm�rnice na  
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      rozd�lování dotace �SH 

      p. �epík – Baník Most 
 - �ástka na cestovné v rozpo�tu r 2009 pro družstva Házenká�ských nad�jí je vysoká 
 - jestli je možno p�isp�t na sportovní materiál pro minižactvo – konkrétn� branky 
 - zda je možno VV sv� SH uložit úkol, aby zajistil sít� na mini branky 
 - dotaz pro� se ve�ejn� neoznámí konkrétn�, které oddíly se vezou a které pracují dob�e jak  

  bylo uvedeno ve zpráv� VV sv� SH 
      pí. Sochorová – p�edsedkyn� VV sv� SH 
 - na cestovné pro družstva Házenká�ských nad�jí se vychází ze skute�nosti na kempy  

  sv� SH a kemp v Nymburce 

      p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
 - požadavek na materiální zajišt�ní by m�l být p�edáván do komisí a nem�l by být �ešen  
   konferencí, která by se m�la zabývat koncep�ními záležitostmi v oblasti,  

- do družstev Házenká�ských nad�jí jsou vybírány z družstev jednotlivci z r�zných oddíl�  
  celé naší sv� oblasti, které na kempy sv� SH a kemp po�ádaný �SH v Nymburce jsou  
  dopravovány z r�zných klub� a cestovné i p�es požadavek slu�ovat jízdné nelze ponížit 
- za branky pro miniházenou je cena 5.500,- K� za jeden pár branek v�etn� sílí a tato    
  �ástka není relativn� vysoká 

      p. Svoboda – �SH 
 - branky jsou dováženy z Francie z d�vodu ceny, v �R jsou ceny vyšší a �SH nenalezl  
   vhodného výrobce 

      p. �epík – Baník Most 
 - náš oddíl nechal branky vyrobit v Most� za p�ijatelnou cenu, ale bez sítí 

      p. Svoboda – �SH 
 - žádá oddíl Baník Most, aby podal informaci o výrobci na �SH, vyjád�il pochybnost, že  
    cena za sít� bude obdobná jako za branky od francouzského dodavatele 

      p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
 - p�išla nabídka o výrob� branek z Olomouce, ale branky musí být homologovány 

      p. Ing. Dufek – WHC Ústí n.L. 
- pod�koval VV sv� SH za organizaci a uspo�ádání seminá�e org. pracovník� v �ervenci    
  2008 se zástupci �SH p. Ing. Jakubem a Svobodou, kte�í seznámili zú�astn�né s novými  
  legislativními p�edpisy a dále pod�koval za uspo�ádání informativního školení na novou    
  informa�ní soustavu – Hanball-Net 

      p. Schwarz – Sl. D��ín 
- žádá, zda je možné v nové informa�ní soustav� podávat r�zné dotazy a informace z �SH  
  p�ímo na oddíly 

      p. Svoboda – �SH  
- je zpracována další návaznost a dopl�ky na Hanball-Net a v sou�asné dob� se bude  
  zkoušet, do m�síce bude po�ádáno školení pro oddíly a od zá�í by m�lo vše  
  pracovat na ostro 

      p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
- reaguje na kritiku ve zpráv� VV sv� SH, ve které byly uvád�ny skute�nosti ohledn�  
  družstva mladších žák� oddílu HSK Tyg�i UL a navrhuje, aby bylo zrušeno rozhodnutí  
  VV sv� SH ohledn� nep�ijetí družstva ml. žák� do sout�že 

 - dále se odvolává na informace, které zaslal do klub� Severo�eské oblasti 

      p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
 - konference by m�la jednat o koncep�ních v�cech ke zlepšení �innosti celé  
   oblasti 

      p. Höbelt – p�edseda VV sv� SH 
 - dopis z takovouto p�ipomínku na VV sv� SH žádný nep�išel 
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      p. Svoboda – �SH 
 - rozhodnutí VV by m�la rušit pouze Rada �SH 

      p. Ing. Dufek – WHC Ústí n.L. 
 - cituje p�íslušný �lánek stanov o možnosti projednání a zrušení rozhodnutí VV konferencí 

      p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
- vyzývá delegáty konference o odsouhlasení, zda se o této p�ipomínce p. Vágnera má dále 
  jednat 

  

     Delegáti konference v�tšinou hlas� odsouhlasili projednání p�ipomínky p. Vágnera.
  

     p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
 - žádá p. Vágnera, aby formuloval návrh, který má být konferencí projednán 
      p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
 - navrhuje, aby konference sv� SH zrušila rozhodnutí VV sv� SH o podmínkách p�ijetí  

  družstva ml. žák� oddílu HSK Tyg�i Ústí n.L. do sout�že viz zápis VV sv� SH �. 39/2008  
  ze dne 9. 12. 2008 bod �. 3 

     Delegáti konference sv� SH odhlasovali v�tšinou hlas�, že bod �. 3 zápisu �. 39/2008 ze dne 
     9. 12.2008 má být zrušen.

     p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
- upozornil, že zrušením bodu se p�ípad dostává do patové situace a navrhuje konferenci,  
  aby bylo uloženo VV sv� SH se znovu zabývat žádostí oddílu HSK Tyg�i Ústí n.L. o  
  za�azení družstva ml. žák� do jarní �ásti sout�že 

     Návrh p. Ing. Radosty byl v�tšinou hlas� delegát� konference p�ijat.

     p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
- žádá Komisi informatiky o zve�ejn�ní informací o grantech pro rok 2009  
  v zápisech komise INFO sv� SH na internetových stránkách sv� SH 

10. Odsouhlasení kooptovaného �lena Výkonného výboru Severo�eského svazu házené –  
      p�edsedy Sout�žní komise a p�edseda Komise mládeže a trenérsko-metodické 
      �ídící konference p. Ing. Radosta žádá delegáty o odsouhlasení kooptovaných �len� do  
      VV sv� SH: 
 p. Martin Hart – do funkce p�edsedy Sout�žní komise 
 p. Tomáš Barth – do funkce p�edsedy Komise mládeže a trenérsko-metodické 
     Delegáti konference plným po�tem hlas� jednotliv� kooptované �leny odhlasovali.

11. Schválení struktury VV sv� SH pro nové volební období od roku 2010 do 2014. 
      Delegáti konference sv� SH sou�asn� s materiály pro jednání konference obdrželi návrh na   
      novou strukturu VV sv� SH na nové volební období. 
      P. Ing. Radosta p�ítomné delegáty seznámil s celým obsahem návrhu: 
 volené orgány VV sv� SH 
  p�edseda VV sv� SH 
  p�edseda Komise rozvoje, informatiky a ekonomiky sv� SH 
  p�edseda Sout�žní komise 
  p�edseda Komise rozhod�ích sv� SH 
  p�edseda Komise mládeže a trenérsko-metodické sv� SH 
 nevolené orgány sv� SH 
  Disciplinární subkomise sv� SH – podléhá p�edsedovi VV sv� SH 
  Ekonomická komise sv� SH – podléhá p�edsedovi Komise rozvoje, informatiky a  

  ekonomiky sv� SH 
  Dále jmenovat sekretá�e VV sv� SH – pod�ízen p�edsedovi VV sv� SH 

     



5

p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
 - podal protinávrh za oddíl HSK Tyg�i n.L. takto: 
    volené orgány VV sv� SH  

    p�edseda VV sv� SH 
  p�edseda Komise rozvoje, informatiky a ekonomiky sv� SH 
  p�edseda Sout�žní komise 
  p�edseda Komise mládeže sv� SH 
  p�edseda Ekonomické komise sv� SH 
 nevolené orgány sv� SH 
  Disciplinární subkomise sv� SH – podléhá p�edsedovi VV sv� SH 
  Trenérsko-metodická komise – podléhá p�edsedovi Komise rozvoje, informatiky 
  Komise rozhod�ích – jako subkomise Sout�žní komise 

      p. Höbelt – p�edseda VV sv� SH 
 - vysv�tlil d�vody p�edneseného návrhu VV sv� SH 

      p. Ing. Dufek – WHC Ústí n.L. 
 - doporu�uje p�ijmout návrh VV sv� SH 

      p. Svoboda – �SH 
- seznámil p�ítomné s p�ipravovanou úpravou složení komisí VV �SH, souhlasí též se   
  snížením �len� VV sv� SH a komisí a doporu�uje p�ijmout návrh VV sv� SH 

    p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
- po vysv�tlení stáhl návrh za oddíl HSK Tyg�i Ústí n.L. 

     Delegáti konference v�tšinou hlas� odsouhlasili návrh VV sv� SH složení VV sv� SH pro nové 
     volební období od roku 2010 do 2014.

12. Schválení oblastní kandidátní listiny do funkcí VV �SH pro volební konferenci, která se       
      bude konat 27. 6. 2009 
      Návrhy na kandidáty do funkcí �SH zaslalo 5 oddíl� – HSK Tyg�i Ústí n.L., WHC Ústí n.L.,  
      Liberec Handball, ELP Jablonec n.N. a Spartak Ústí n.L. takto : 
 p�edseda VV �SH – p. Ing. Chvalný Jaroslav 
 p�edseda Komise pro rozvoj �SH – p. Ing. Radosta Zden�k 
 p�edseda Legislativní komise �SH – p. Ing. Jakub Ladislav 
 p�edseda Sout�žní komise �SH – p. Svoboda Stanislav  
 p�edseda Komise mládeže �SH – p. Vágner Martin, p. Mgr. �erný Tomáš 
 p�edseda Komise trenérsko-metodické �SH – p. PaeDr. T�ma Martin PhD. 
 p�edseda Komise ekonomické a marketingu – p. Kolá� Aleš 
 p�edseda Komise reprezenta�ní – p. Bártek Tomáš 
 p�edseda Komise rozhod�ích – p. Dolejš Ivan, p. Ing. Kone�ný Ji�í 
      Kontrolní a revizní komise: 

�leny:  p. Ing. Dufek Rudolf, p. Balatka Petr a pí. Pale�ková Jana 
      p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
 - žádá delegáty konference o odhlasování zp�sobu volby kandidát� za sv� oblast –  

  aklamací nebo tajnou volbou 
      p. Ing. Dufek – WHC Ústí n.L. 
  - navrhuje provést volby aklamací (ve�ejným hlasováním) o každém kandidátovi                   
        samostatn�
      Delegáti konference plným po�tem hlas� souhlasí se zp�sobem volby aklamací.

      p. Höbelt – p�edseda VV sv� SH 
  - vyzval p�ítomné kandidáty, aby seznámili konferenci s �inností ve funkci, do které  
        kandidují 
      P. Vágner Martin a p. Ing. Radosta Zden�k seznámily p�ítomné s �inností v p�ípadn� zvolení  
      do funkce v �SH. 
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      O nep�ítomných kandidátech do funkcí v �SH byly podány stru�né informace nap�. z kterého  
      jsou oddílu, jakou p�ípadn� vykonávají funkci doposud apod. 

Delegáti konference jednotliv� ve�ejným hlasováním odsouhlasili kandidátní listinu pro volební 
konferenci �SH, která se bude konat 27. 6. 2009 takto :
 p�edseda VV �SH – p. Ing. Chvalný Jaroslav 
 p�edseda Komise pro rozvoj �SH – p. Ing. Radosta Zden�k 
 p�edseda Legislativní komise �SH – p. Ing. Jakub Ladislav 
 p�edseda Sout�žní komise �SH – p. Svoboda Stanislav  
 p�edseda Komise mládeže �SH – p. Vágner Martin 
 p�edseda Komise trenérsko-metodické �SH – p. PaeDr. T�ma Martin PhD. 
 p�edseda Komise ekonomické a marketingu – p. Kolá� Aleš 
 p�edseda Komise reprezenta�ní – p. Bártek Tomáš 
 p�edseda Komise rozhod�ích – p. Dolejš Ivan 
    Kontrolní a revizní komise: 

�leny:  p. Ing. Dufek Rudolf, p. Balatka Petr a pí. Pale�ková Jana 

13. Vystoupení zástupce �eského svazu házené 
 P. Svoboda – zástupce �SH Praha 
  Informoval o p�ipravované reorganizaci a struktu�e sout�ží �SH. Pravd�podobn� dojde ke  
  snížení po�tu ú�astník� v jednotlivých kategoriích sout�ží �SH. 
  K �ešení by zm�ny m�li být až od sout�žního ro�níku 2010/11, vše bude záležet na  
  finan�ních prost�edcích a volbách na konferenci �SH. 
  Dále vyzval p�ítomné k dotaz�m. 
       

 p. Schwarz – Sl. D��ín 
  - dotaz zda je možné uznat pro sout�že �SH (2.liga) jako regulérní hrací plochu pro  
    utkání na um�lém trávníku 
       

 p. Svoboda – �SH 
  - vše je otázka jednání, ale platí, že sout�že �ízené �SH se hají ve sportovních halách 

14. Všeobecná diskuse 
 p. Schwarz – Sl. D��ín 
  - žádá, aby p�i zve�ejn�ní plánovaného konání kurzu trenér� nebo rozhod�ích byl uveden  
    v zápise i rámcový termín konání 

 p. Höbelt – p�edseda VV sv� SH 
  - z d�vodu nemoci p. Vávry se bohužel kurz trenér� nekonal, dokumenty p. Vávra p�edal  
    vše další je v jednání a termín kurzu trenér� licence „C“ bude oznámen s p�edstihem 2-3  
    m�síce, stanovený poplatek za ú�ast v kurzu trenér� bude požadováno o jeho uhrazení  
    nutno uhradit p�edem na ú�et sv� SH, je to podmínka ú�asti na kurzu. 

 p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
  - navrhuje vrátit se turnajovému systému hry staršího a mladšího žactva a žádá aby se tím  
    zabývala konference 

 p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
  - veškeré návrhy na zm�ny systému hry by m�ly oddíly zasílat písemn� odborným  
    komisím VV sv� SH k projednání a pak postupovány ke schválení VV sv� SH, dále  
    podává protinávrh, aby se konference tímto návrhem nezabývala  

 p. Svoboda – �SH 
  - p�ipomíná, že dle nové legislativy o systému hry rozhoduje VV p�íslušné oblasti 

 Delegáti konference hlasováním zamítli, aby konference jednala o zm�n� systému hry 
 staršího a mladšího žactva.
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p. �epík – Baník Most 
  - informuje o konání turnaje minižactva dne 8. 3. 2009 v Most� a žádá o kompletní ú�ast  
    všech družstev, družstva jsou rozd�lena do dvou skupin, rozlosování bude zasláno 

 p. Ing. Radosta – VV sv� SH 
  - pod�koval oddílu Baník Most, který jako jediný projevil zájem o uspo�ádání turnaje  
    minižactva 

 p. Schwarz – Sl. D��ín 
  - žádá o uznání, aby vedoucí družstva s licencí trenéra byl zárove� trenér hrajícího  
    družstva, pokud vedoucí bude vlastnit pr�kaz trenéra s p�íslušnou licencí a na zápise  
    nebude uveden trenér, aby oddíl nebyl postihován 

 p. Svoboda – �SH 
  - musí se dodržovat legislativní p�edpisy hlavn� u mládeže, v jednotlivých p�ípadech, kdy  
    nebude vše dle legislativních p�edpis� je možno a záleží na okolnostech jestli bude oddíl  
    postihován. U družstva musí být dle legislativních p�edpis� vždy vedoucí družstva  a  
    trenér, ale jeden funkcioná� nem�že být uveden na dvou funkcích 

 p. Vágner – HSK Tyg�i Ústí n.L. 
  - funkcioná�, který nemá registra�ní nebo funkcioná�ský pr�kaz p�íslušného oddílu, ale  
    vlastní registra�ní pr�kaz hrá�e jiného oddílu nem�že být uveden jako vedoucí družstva 
 p Svoboda – �SH 
  - p�ipomínky k legislativním p�edpis�m je nutné zasílat pr�b�žn� na �SH k projednání 

15. Návrh usnesení konference Severo�eského svazu házené a jeho schválení 
 S návrhem usnesení konference seznámil p�ítomné p. Ing. Ju�ina. Vyval p�ítomné k podání  
 p�ipomínek. 
 p. �epík – Baník Most 
  - doplnit usnesení, aby VV sv� SH zve�ejnil práci a p�ístup jednotlivých oddíl�/klub�  
    jak plní úkoly v��i VV sv� SH 
 Po dopln�ní p�ipomínky bylo usnesení jednohlasn� schváleno.
 Usnesení z konference bude zasláno všem oddíl�m se zápisem z konané konference. 

16. Záv�r jednání 
      Záv�r jednání provedl p. Ing. Radosta, ve kterém pod�koval p�ítomným za ú�ast a do další  
      sportovní �innosti pop�ál všem oddíl�m hodn� úsp�ch�. 

Konference ukon�ena ve 14,30 hod. 

Podepsaný originál zápisu a usnesení uložen na VV sv� SH v Ústí n.L  

sekretá� sv� SH:      p�edseda VV sv� SH: 
Ferdinand Vobecký       Ji�í Höbelt v.r.  
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�
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